
آرمان ملی: سرمربی تیم ملی و کارشناسان فوتسال کشورمان 
از رقبای تیم ملی در جام جهانی ۲۰۲۴ گفتند. 

  قرعه کشی 
تیم  ملی ایران که با قهرمانی جام ملت های آسیا ۲۰۲۴ راهی 
جام جهانی شد، در گروه F با تیم های فرانسه، ونزوئلا و گواتمالا 
همگروه شده است. فرانسه اولین حضور خود را در جام جهانی 
تجربه می کند، اما در جایگاه دهم رده بندی جهانی ایستاده 
است. ونزوئلا نیز در سال ۲۰۲1 به مرحله یک هشتم نهایی 
جام جهانی صعود کرد و در رتبه بیست ویکم جهان قرار دارد. 
گواتمالا نیز برای پنجمین بار طعم شرکت در جام جهانی را 

می چشد و در رده چهلم دنیا جای گرفته است. 
  نظر سرمربی 

گردانش  سرمربی تیم ملی فوتسال ایران معتقد است شا
 F گروه  در صورت صعود به عنوان یکی از سه تیم نخست 
جام جهانی ۲۰۲۴، در مرحله یک هشتم نهایی این رقابت ها با 
رقیب سرسختی مواجه می شوند. وحید شمسایی در گفت وگو 
با تسنیم، درباره همگروهی تیم ملی فوتسال ایران با تیم های 
فرانسه، ونزوئلا و گواتمالا در جام جهانی ۲۰۲۴ اظهار داشت: 
جام جهانی میعادگاه بهترین های دنیاست. در دو سال اخیر 
گفته بودم که تیم های نوظهور فوق العاده ای شکل گرفته اند 
که فرانسه یکی از آنهاست. این تیم در سید دوم قرعه کشی قرار 
گرفت و در جمع 1۰ تیم برتر رده بندی دنیا ایستاده است. بازیکنان 
فرانسه در بهترین لیگ های دنیا به میدان می روند. وی در مورد 
کیفیت ونزوئلا و گواتمالا هم خاطرنشان کرد: ونزوئلا پیشرفت 
زیادی کرده است و در مرحله انتخابی جام جهانی در آمریکای 
جنوبی، بعد از برزیل و آرژانتین به مقام سوم رسید. گواتمالا نیز 
کیفیتی پایین تر و موقعیتی ضعیف تر از فرانسه و ونزوئلا دارد، اما 
در چند دوره جام جهانی شرکت کرده است. سرمربی تیم ملی 
فوتسال ایران درباره رقیب این تیم در مرحله یک هشتم نهایی 
گر صدرنشین گروه شویم، به تیم دوم گروه  جام جهانی بیان کرد: ا
گر به عنوان  کش است و یا پرتغال. ا B برخورد می کنیم که یا مرا
تیم دوم صعود کنیم، با تیم اول گروه B روبه رو می شویم که 
احتمالاً کرواسی خواهد بود. صعود به عنوان تیم سوم هم باعث 

می شود با اسپانیا یا آرژانتین بازی کنیم. در هر شرایط کارمان 
بسیار سخت است و بازی های جذاب و زیبایی از آب درمی آید. 
شمسایی همچنین در مورد وضعیت قراردادی خودش با 
فدراسیون فوتبال به تسنیم گفت: سه ماه قبل به عنوان یک 
هوادار فوتسال، برنامه خودم را برای برنامه ریزی لیگ برتر تا 
جام جهانی ارائه کردم. نمی توان بازیکنان را با دو یا سه هفته 
لیگ محک زد و حداقل باید شش هفته لیگ برتر برگزار شود تا 
بازیکنان موردنظر را انتخاب کنیم. علاوه بر این مسئله قرارداد من 
و اعضای کادر فنی مطرح شد و با اصولی درباره اضافه شدن یک 
مربی خارجی صحبت کردیم. وی درباره لزوم برگزاری دیدارهای 
دوستانه با بزرگان دنیا تصریح کرد: در برنامه خودمان گفتیم که 
حداقل چهار مسابقه با تیم های بزرگ دنیا داشته باشیم و به 
مصاف تیم هایی برویم که به همگروه های ما نزدیک هستند. 
رئیس فدراسیون فوتبال می تواند در این باره تصمیم بگیرد. 
امیدوارم هر کسی در این سکان قرار دارد، بیش ترین خدمت 
را به ایران کند. جام جهانی بسیار سختی خواهد بود و تیم های 
خوبی در این رقابت ها هستند. باید تمام توان خودمان را برای 

سربلندی کشور بگذاریم. 
  نظر کارشناسی 

تیم ملی  سرمربی  درخواست  ایران،  فوتسال  کارشناس 
کشورمان برای جذب مربی خارجی را بی احترامی به مربیان 
ایرانی می داند. ناصر صالح درباره همگروهی تیم ملی فوتسال 
ایران با فرانسه، ونزوئلا و گواتمالا در جام جهانی فوتسال ۲۰۲۴، 
به تسنیم گفت: تیمی که برای جام جهانی آماده می شود، باید 
تدارک خوبی دیده باشد تا ارزش های فنی فوتسال کشور را به 
نمایش بگذارد. فرانسه، گواتمالا و ونزوئلا شاید جایگاه آنچنانی 
در فوتسال دنیا نداشته باشد، اما برای رسیدن به این مرحله 
زحمت کشیده اند. وی با بیان اینکه تیم ملی ایران در جام جهانی 
کتیک های روز دنیا بازی کنند، تصریح  باید مطابق با تفکرات و تا
کرد: توفیق تیم ملی در جام جهانی به تدارکی بستگی دارد که 
شمسایی و همکارانش برای تیم ملی ایران خواهند دید. در 
جام جهانی باید تمام داشته های خودتان را پیاده کنید. همه 
کش و پرتغال برای قهرمانی وارد  تیم های بزرگ مانند برزیل، مرا

جام جهانی می شوند. ایران هم از این قاعده مستثنی نیست 
و باید آموزش و تمرینات ما برای درخشش در دیدارهای مهم 
باشد. کارشناس فوتسال کشورمان در مورد کار نه چندان دشوار 
ایران برای تقابل با تیم های ملی ونزوئلا و گواتمالا روی کاغذ بیان 
کرد: نباید فقط این تیم ها را در ذهن داشته باشیم. برای دیدار با 
کش یا برزیل، تورنمنت کافا برای ما ارزشمند  تیم هایی چون مرا
است؟ باید به مصاف تیم های بزرگ جهان برویم تا نقاط ضعف 
ما مشخص شود. در جام ملت های آسیا دیدیم وقتی ایران به 
تیم سرسختی برخورد می کرد، آرامش تیم به هم می خورد که 
باید این نقطه ضعف را برطرف کنیم. صالح درباره اینکه به نظر 
می رسد تیم ملی در صورت صعود به عنوان تیم دوم گروه با 
گر می خواهیم  مسیر بهتری روبه رو خواهد شد، اظهار داشت: ا
کتیک های کادر فنی  مسیرمان را خودمان انتخاب کنیم، باید تا
را به خوبی تمرین کنیم تا به موفقیت برسیم. وقتی می خواهید 
حریف را پرس کنید، با رعایت اصول می توانید موفق باشید؛ 
فرقی نمی کند مقابل آرژانتین بازی کنید یا گواتمالا. باید ابتکار 
کتیک را  عمل دست شما دست تیمی باشد که می خواهد تا
اجرا کند. مدرس AFC با انتقاد از تلاش وحید شمسایی برای 
استفاده از مربی خارجی عنوان کرد: شمسایی به دنبال مربی 
خارجی است، اما چه خوب بود مربیان تیم ملی دور هم جمع 
می شدند تا از دیدگاه های خودشان استفاده کنند. او سرمربی 
تیم ملی ایران است و باید ایده هایی داشته باشد که بتوان آن 
را در زمین پیاده کرد. وقتی شمسایی می گوید برای جام جهانی 
و  )شمسایی(  من  دانش  یعنی  می خواهم،  خارجی  مربی 
همکارانم تا جام ملت های آسیا بود! برای جام جهانی باید فرد 
دیگری بیاورید. صالح با ذکر خاطره ای از حضور خود در کادر 
فنی تیم ملی به تسنیم گفت: زمانی که با سرمربیگری حسین 
شمس به جام جهانی می رفتیم، صفایی فراهانی )رئیس وقت 
فدراسیون فوتبال( یک مشاور خارجی به کادر فنی اضافه کرد. 
کتیکی  وقتی من و شمس در جلسات کادر فنی ایده های تا
خودمان را می گفتیم، این مربی خارجی می گفت شما خودتان 
همه چیز را می دانید؛ من چه بگویم؟! آن وقت ما به سراغ مربی 

خارجی برویم؟

11ورزش سال هفتم
شماره   1840

چهارشنبه 
1403 .03 .09
20    ذی القعده     1445/    29     مه     2024

a r m a n m e l i . i r

کانتونا: آیا هنوز کسی هست که از  
جنایات در غزه به گریه نیفتاده باشد 
اسطوره فوتبال فرانسه و منچستر یونایتد 
رژیم  جنایت های  علیه  را  تندی  سخنان 
صهیونیستی در غزه و فلسطین بر زبان آورد. 
کنش ها به جنایت های رژیم صهیونیستی در  وا
فلسطین و به ویژه غزه ادامه دارد و این بار نوبت 
کنش نشان دهد. به  به اریک کانتونا رسید که وا
خ  نوشته اسپورت عربی، اسطوره شیاطین سر
که در صفحه مجازی خود منتشر  در پستی 
کرد، نوشت: آیا همچنان کسی وجود دارد که 
کند؟  از این مجرمان)صهیونیست ها( دفاع 
آیا همچنان کسی است آنچه را که آنها انجام 
می دهند محکوم نکند؟ آیا همچنان کشورهای 
آیا  کنند؟  که این مجرمان را مسلح  هستند 
همچنان کسانی هستند که این حملات را کشتار 
کسی در  دسته جمعی ندانند؟ آیا همچنان 
جهان وجود دارد که در برابر این همه صحنه ها 
به گریه نیفتاده باشد و اشک نریخته باشد؟ 
کانتونا تنها چهره سرشناس فوتبالی نیست که 
اخیرا به جنایت های رژیم صهیونیستی علیه 

کنش نشان داده است.  فلسطینی ها وا

ویژه

گفتوگو

آرش میراسماعیلی رئیس فدراسیون جودو  
در مورد شرایط این فدراسیون و تیم های ملی 

جودو صحبت کرد. 
   درباره جلسه با رئیس فدراسیون جهانی 

جودو  توضیح می دهید؟
 یک روز در ابوظبی امارات با رئیس فدراسیون 
جهانی جودو »ماریوس ویزر« جلسه داشتم که 
بیش از یک ساعت طول کشید و صحبت های 
خوبی را هم مطرح کردیم. مطمئنم خروجی این 
دیدار به سود جودوی ایران خواهد بود. درباره 
وایلد کارت، مقرر شد نامه نگاری ها انجام شود 
تا در صورت موافقت IOC این سهمیه المپیک 
به ما تعلق بگیرد. رقابت های جهانی تمام شده 
و رنکینگ ها مخص است و حالا باید برای گرفتن 

وایلد کارت تلاش کنیم.
    شرایط جذب مربی خارجی برای تیم ملی 

چگونه است؟
از چند ماه قبل پیگیر این موضوع بودیم و 
ماریوس ویزر هم در جلسه اخیر به من گفت 
یک مربی بزرگ خارجی با پول فدراسیون جهانی 
برای جودوی ایران می فرستد، اما این کار پس 
از المپیک انجام می شود. تمام مربیان بزرگ و 
خوب با تیم های ملی قرارداد دارند تا در المپیک 
حضور داشته باشند و طبیعی است که جذب 
یکی از این نفرات را به پس از المپیک پاریس 

موکول کنیم.
    آیا فدراسیون برای تیم ملی کاتا هم برنامه 

دارد؟!
قطعا برنامه ویژه داریم. ما تیم نایب قهرمان 
جهان هستیم و باید همیشه در حد یک تیم 
بزرگ برنامه داشته باشیم. به همین خاطر 
رقابت های قهرمانی کاتای کشور را در تهران برگزار 
می کنیم تا نفرات برتر به اردو بیاوریم و ملی پوشان 

هم برای قهرمانی آسیا و جهان آماده شوند.
    آیا اخذ ویزای رقابت های جهانی کاتا 

امکان پذیر است؟
رقابت های قهرمانی جهان در آمریکا برگزار 
که پروسه اخذ ویزا خیلی طولانی و  می شود 
سخت خواهد بود. می دانیم که باید زودتر کار ها 
را پیگیری کنیم تا ان شاا... تیم بدون مشکل 
به این رقابت ها اعزام شود. کادرفنی تیم های 
پایه، نفرات منتخب را به اردو دعوت کرده و 
بعد از قهرمانی کشور هم نفرات برتر به اردوی 
تیم های پایه اضافه می شوند. همچنین طی 
روز های آینده با مدیر تیم های ملی و کادرفنی 
تیم ملی بزرگسالان جلسه ای برگزار می کنیم تا 
 درباره زمان آغاز اردو های تیم ملی بزرگسالان

 تصمیم گیری شود.

میراسماعیلی:  
اخذ ویزای رقابت های 
جهانی کاتا سخت است 

بلاتکلیفی عجیب انتخابات تنیس 
ایسنا: برگزاری انتخابات فدراسیون تنیس 
با تعویق روبه رو شد و در حالی که تصور می شد 
اما  باشد،  نهایتا یک هفته  آن  زمان  مدت 
فعلا در بلاتکلیفی به سر می  برد.  انتخابات 
فدراسیون تنیس ایران قرار بود اول خرداد 
برگزار شود اما وزارت ورزش و جوانان در نامه ای 
به فدراسیون تنیس اعلام کرد به دلیل شهادت 
رییس جمهور  و همراهان در سانحه بالگرد، 
این انتخابات به تعویق افتاده است و اول 
خرداد برگزار نمی شود. هیات رئیسه فدراسیون 
تنیس نیز بلافاصله هفتم خرداد را برای برگزاری 
انتخابات پیشنهاد داد اما وزارت ورزش هیچ 
کنشی به درخواست هیات رئیسه نشان  وا
نداد. با توجه به اینکه همه چیز برای برگزاری 
انتخابات مهیا بوده، تصور می شد این تعویق 
نهایتا یک هفته ای باشد، اما فعلا خبری از اعلام 
تاریخ از سوی وزارت ورزش و جوانان نیست. 
فدراسیون تنیس مسابقات دیویس کاپ را 
پیش رو دارد که ۲1 تا ۲۶ خرداد برگزار می شود. 
تیم تنیس ایران در گروه سه آسیا رقابت دارد و 
تیم اول هر گروه راهی پلی آف گروه دو جهانی 
می شود. بنابراین رقابت حساسی برای تنیس 
ایران محسوب می شود و بلاتکلیف ماندن 
فدراسیون در آستانه این مسابقه مهم اتفاق 

خوبی نیست.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: کنفدراسیون فوتبال آسیا با ارسال نامه ای به فدراسیون 
ارائه توضیحاتی در زمینه پرونده فساد  کشورمان خواهان 
اخیر شده است. کنفدراسیون فوتبال آسیا به تازگی نامه ای به 
فدراسیون ایران ارسال کرده است. AFC در این نامه با نام بردن 
از دو فرد متهم در پرونده فساد در فوتبال، یعنی سهیل مهدی 
رئیس پیشین کمیته مسابقات سازمان لیگ و خداداد افشاریان 
رئیس سابق کمیته داوران فدراسیون فوتبال، خواهان توضیح 
دراین باره شده است. کنفدراسیون فوتبال آسیا از فدراسیون ایران 
درخواست کرده است ماجرای رخ داده و اقدامات صورت گرفته 
دراین باره را تشریح کند. به گزارش تسنیم، پرونده فساد در فوتبال 
ایران مربوط به باشگاه مس رفسنجان و سال 1۴۰۰ ـ1399 می شود. 
مس رفسنجان آن زمان در لیگ دسته اول حضور داشت و در 
همان سال به لیگ برتر صعود کرد. طبق اطلاعات منتشرشده 
در آن زمان سکه ها و هدایایی بین برخی افراد توزیع شده است 
و پرونده همچنان در حال رسیدگی است. علاوه بر دو فرد فوق، 
نام »ف. م.« مسئول سابق لیگ دسته اول نیز در این پرونده به 

چشم می خورد. 

بیــنالمــلل
    کاپیتان بوروسیا دورتموند اعتراف کرد که شانس رئال 
مادرید برای قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا بیش تر است با این 
حال او و هم تیمی هایش به کسب جام فکر می کنند. بوروسیا 
دورتموند شگفتی ساز بزرگ فصل جاری لیگ قهرمانان اروپا بود 
که با شکست پاری سن ژرمن در نیمه نهایی جواز صعود به فینال را 
به دست آورد. دورتموند در فینال لیگ قهرمانان اروپا شنبه هفته 
آینده به مصاف رئال مادرید می رود و این شانس را دارد که بعد از 
کامی در فینال ۲۰13 برابر بایرن مونیخ این بار برابر رئال مادرید  نا
به پیروزی برسد و جام را بالای سر برد. امره چان یکی از بازیکنان 
کلیدی و تاثیرگذار بوروسیا دورتموند است که بعد از مارکو رویس 
کاپیتان تیم است. این بازیکن ترک تبار در گفت وگویی که با سایت 
رسمی باشگاه بوروسیا دورتموند داشت، درباره بازی با رئال گفت: 
همه می دانند که رئال مادرید شانس بیش تری برای پیروزی و 
قهرمانی دارد و ما مشکلی با این موضوع نداریم با این حال به زمین 
می رویم و می گویم جام از ما دور نیست. او ادامه داد: برای قهرمانی 
در لیگ قهرمانان اروپا نهایت تلاش خود را به کار می گیریم. همگی 
برای قهرمانی دورتموند تلاش می کنیم و به خود فشار می آوریم. 
باید دید که در نهایت ثمره تلاش ما چه خواهد بود. برای موفقیت 
باید صبور بود و به خود اعتماد داشت. ما هم به خود اعتماد داریم 
و هم صبر کرده ایم. بعد از 11 سال دوباره به بازی فینال رسیده ایم. 
صبر کردن و انتظار کشیدن بسیار سخت است. بدترین چیز انتظار 

کشیدن تا بازی فینال است. 
    به نظر می رسد که آنتونیو کونته اصلی ترین گزینه برای 

هدایت ناپولی به شمار می آید. متئو 
موریتو، خبرنگار اسکای اسپورت اعلام 

کرد که ناپولی با کونته به توافق نهایی 
کرده و به زودی  دست پیدا 
سرمربی  عنوان  به  رسما 
ناپولی معرفی خواهد شد. به 
نوشته اسپورت، خبر انتخاب 
سرمربی  عنوان  به  کونته 

کنش کاسانو  جدید ناپولی با وا
همراه شد. او در اظهار نظری 
کونته  گفت: به نظرم  جالب 
تنها دو روز در ناپولی دوام 
می آورد؛ روز معارفه و روز بعد 
از آن. او بلافاصله بعد از دو 
روز استعفا می دهد و باشگاه 

را ترک می کند. 
 

لمانی ها همیشه دشوار است وینسیوس: گلزنی به آ

هاشمی: بودجه کمیته ملی المپیک ۱۰۹۰ میلیارد است 

بازیکنان رئال مادرید درباره بازی 
پیشِ روی شان با بوروسیا دورتموند 
اروپا  قهرمانان  لیگ  فینال  در 
اظهارنظر کردند. وینسیوس جونیور 
که این فصل با به ثمر رساندن ۲3 گل 
و ثبت 11 پاس گل در 38 بازی یکی از 
عوامل اصلی قهرمانی رئال مادرید در 
لیگا و صعودش به فینال لیگ قهرمانان  لا
شبکه  با  گفت وگو  در  است،  بوده  اروپا 
تلویزیونی باشگاه رئال مادرید، گفت: 
من شروع سختی در فصل جاری 
داشتم، اما در ادامه زمان زیادی 
داشتم تا به فرم ایده آل برسم 
گلزنی مقابل  و آماده باشم. 
همیشه  آلمانی  تیم های 
دشوار است، چون همیشه 
یارگیری نفر به نفر شدیدی 
انجام می دهند. بال برزیلی 

رئال مادرید افزود: هرگز ترس از دست دادن 
توپ نداشته ام و این به من کمک می کند. من 
همیشه سعی ام را برای کمک به تیم می کنم 
و هرگز تسلیم نمی شوم. زمان همیشه سریع 
می گذرد، اما این هفته خیلی آرام در حال طی 
شدن است! بی صبرانه منتظر آغاز بازی فینال 
که  خوشحالم  خیلی  هستم.  قهرمانان  لیگ 
در رئال مادرید بازی می کنم، امیدوارم شنبه 
بتوانیم قهرمان شویم. فدریکو والورده هافبک 
گفت: حضور در فینالی  اروگوئه ای رئال هم 
دیگر فوق العاده است و به آن خیلی افتخار 
می کنیم. تمامی اعضای خانواده ام از اروگوئه 
برای تماشای فینال آمده اند. این فصل خیلی 
خاص بوده است و خوشحالم که به تیم کمک 
می کنم. بابت اینکه کروس پس از بازی فینال 
از جمع ما جدا خواهد شد، خیلی ناراحتم. 
ج از زمین  او کمک زیادی به ما در داخل و خار
کرد. همیشه قدردان تونی هستم. تیبو کورتوا 

هم که بیشتر بازی های فصل جاری را به دلیل 
پارگی رباط صلیبی از دست داد، اما حالا در 
کارلو آنچلوتی است، اظهار داشت:  دسترس 
برد شخصی من این است که حالا چهار بازی 
انجام داده  ام و برای بازی فینال در اختیار کادر 
فنی هستم. مطمئن نبودم که در ماه می )ماه 
جاری میلادی( بتوانم به شرایط بازی برسم، به 
همین خاطر حالا خیلی خوشحالم. دروازه بان 
بلژیکی رئال مادرید تصریح کرد: پیش از بازی 
با کادیس خیلی عصبی بودم، درست همانند 
دیدارمان با لیورپول در فینال لیگ قهرمانان. 
بازی  با کادیس )اولین بازی اش از زمان رهایی 
از مصدومیت( اولین بازی ام در 9 ماه گذشته 
بود. سپس در بازی با آلاوس حس خیلی بهتری 
داشتم و باانگیزه بودم. در آن بازی گفتم که »من 
بازگشته ام.« من برای بازگشت به شرایط بازی 
سخت تلاش کرده ام. خوشحالم که بخشی از 

تاریخ باشگاه رئال مادرید هستم. 

مناف هاشمی، دبیرکل کمیته ملی المپیک با 
بیان اینکه بودجه این کمیته 1۰9۰ میلیارد است، 
گر ورزشکاران و رؤسای فدراسیون ها در  گفت: ا
ماجرای حقوق پرداختی توجیه نیستند، ما 

نباید جواب بدهیم. 
مناف هاشمی بعد از جلسه هیات اجرایی 
کمیته ملی المپیک در جمع خبرنگاران گفت: 
امروز سی وشمشمین جلسه هیات اجرایی 
کار بود و به  بود و چند موضوع در دستور 
جمع بندی نسبی رسیدیم. اصلی ترین موضوع 
مباحث بودجه بود. با توجه به ابلاغ بودجه، 
گرفت.  کمیته صورت  بودجه  در  اصلاحاتی 
این موضوع مورد بررسی قرار گرفت. بودجه 
در حوزه عمرانی و جاری مبلغ 1۰9۰ میلیارد 
تومان است که 1۴۰ میلیارد برای عمرانی و مابقی 
برای هزینه های جاری خواهد بود. دبیرکل 
کمیته ملی المپیک خاطرنشان کرد: سه رویداد 
بزرگ داریم. اصلی ترین آن المپیک است که 
نگرانی ها و دغدغه ها برای سال جاری نخواهیم 
داشت. سهم فدراسیون ها در ۶ شاخص بررسی 

شد و اعداد و ارقام را مدنظر قرار دادیم و سهم 
فدراسیون ها را منتشر می کنیم. این مسئله 
رشد خوبی داشته و حدوداً برخی را بین 15 تا 3۰ 
درصد و برخی را 3۰ درصد اضافه کردیم. هاشمی 
گفت: رویدادهای مرتبط با بازی های آسیایی 
گویا را در دستور کار قرار داده و بخشی از  ۲۰۲۶ نا
بودجه را برای آن مدنظر قرار دادیم. یک عدد 
مدیریتی در اختیار هیات اجرایی قرار گرفت تا 
در صورت لزوم به فدراسیون ها پرداخت شود. 
انجمن ها و سبک هایی که فدراسیون نیستند، 
اما در بازی های داخل سالن و بازی های آسیایی 
حضور دارند را نیز مدنظر قرار دادیم تا دچار 

مشکل نشوند. 
  سهمیه المپیک 

وی یادآور شد: نکته دیگر لیست اعضای 
کاروان المپیک ۲۰۲۴ با توجه به کسب سهمیه 
است. تا الان 3۴ سهمیه داشته ایم که امیدواریم 
با یک نفر در تنیس روی میز به 35 برسد. البته 
در چند رشته دیگر شانس داشته و امید داریم 
به 39 یا ۴۰ سهمیه برسیم. همچنین ۴۴ نفر به 

عنوان پشتیبان شامل اعضای کادر فنی، پزشک 
و... در لیست داریم که بتوانیم آنها را در المپیک 
در کنار ورزشکاران داشته باشیم. دبیرکل کمیته 
ملی المپیک گفت: بین 7 تا 1۴ نفر را به عنوان 
محدودیت هایی  داریم.  فنی  غیر  پشتیبان 
داریم و به همین دلیل جمعیت کادر سرپرستی 
کمتر است. از بین آنها ۲ نفر پزشک هستند و در 
مجموع تعداد کادر سرپرستی نسبت به دوره 
قبل کمتر شده است. در کادر خبرنگاران هم 9 
نفر به همراه رئیس مرکز رسانه کمیته المپیک 
داریم که این جدا از لیست صدا و سیما است و 
آنها جدا هستند. تعداد مقامات و مدیران هم 
محدود در آنجا هستند و وزیر ورزش در هفته 
دوم در پاریس حضور پیدا می کنند. »صلح برای 
کودکان« به عنوان شعار کاروان انتخاب شده 
و نام کاروان هم »خادم الرضا« است. هاشمی 
تصریح کرد: ندا شهسواری که در تنیس روی میز 
برای سومین بار سهمیه گرفته به عنوان پرچمدار 
زن و مهدی الفتی عضو تیم ژیمناستیک به 
پاریس   ۲۰۲۴ المپیک  مرد  پرچمدار  عنوان 

انتخاب شدند. فاطمه مجلل هم در اختتامیه 
المپیک پرچمدار خواهد بود. 

  انتقاد 
هاشمی درباره انتقاد وزنه برداران گفت: اجازه 
بدهید ما با آنها بحث روبه رو شدن نداشته 
باشیم. آنها تخت فشار روحی و روانی هستند 
و به همین دلیل جواب ندادیم، اما برای همه 
فدراسیون ها در قالب شاخص، از ۲۰۰ تا 15 
میلیون به هر ورزشکار پرداخت می شود. بین 
این دو عدد تشخیص مرکز نظارت و فدراسیون 
است. ورزشکاری داریم که ۶۰ و حتی 1۰۰ میلیون 
می گیرند. در واقع شاخص وجود دارد و ما هیچ 
ملی  کمیته  دبیرکل  نمی شویم.  قائل  فرقی 
گر ۴۰ سهمیه بگیریم، بدانید که  المپیک گفت: ا
به لحاظ کیفی نسبت به دوره های قبل عقب 
نیستیم. پاداش پای سکوی برخی کشورها مانند 
آمریکا و انگلیس و فرانسه به اندازه ما نیست. 
شاید برخی در کشورهای عربی و آسیای میانه 
مانند ما باشد، ضمن اینکه اینها جدا از پاداش 

ریاست جمهوری و دولت است. 

المپیک جای بهترین ها  ست 

از اینکه تیم ملی تکواندوی ایران بعد از چند سال دوباره 
به جایگاه واقعی خود رسید و قهرمان آسیا شد، خوشحالیم و 
امیدواریم این موفقیت ها ادامه دار باشد. عملکرد بچه های ما 
کتیکی در  در این مسابقات نشان داد شاهد تغییر تکنیکی و تا
ملی پوشانمان هستیم و آن ها جنگنده تر از همیشه به دنبال 
کسب موفقیت هستند. این قهرمانی نشان داد کادر فنی تیم ملی 
زحمت زیادی کشیده و روی تیم کار کرده است. کسب این نتیجه 
همه را امیدوار کرد تا تکواندوی ایران در المپیک نیز به بهترین 
نتیجه برسد. امیدوارم این نتایج ادامه دار باشد و البته از کسب 
این قهرمانی غره نشویم. سلیمی و برخورداری با نمایش خوب 
کتیکی خوبی را  و مطمئن خود نشان دادند روند تکنیکی و تا
پشت سر گذاشته اند و از بازی بسته و ثابت به دور بودند. آن ها 
خیلی جنگنده و با اعتماد به نفس بالا به میدان رفتند و این اتفاق 
جای خوشحالی دارد. یکسری موارد مهم مثل اعتماد به نفس و 
جنگندگی در کنار مسائل فنی در این ۲ یا 3 سال در تکواندوی 
کی  ایران فراموش شده بود و ما دچار فقر تکنیکی بودیم اما افلا
نفراتی تربیت کرده که مثل خودش در دوران قهرمانی جنگنده و 
جسور هستند و به چیزی جز شکست رقبا فکر نمی کنند. المپیک 
جای بهترین های جهان است و فضای آن با رقابت های آسیایی 
و جهانی تفاوت زیادی دارد. در این مسابقات در هر وزن فقط 
1۶ نفر حضور دارند که رقابت با هر کدام از آن ها سخت و دشوار 
خواهد بود. خوشبختانه با روندی که این نفرات طی کرده اند 
به کسب مدال طلای سلیمی و برخورداری در المپیک پاریس 
خوشبین هستیم. البته کسب بهترین نتیجه در المپیک منوط 
به این است که این بچه ها مغرور نشوند و بدانند کار اصلی آن ها 
در المپیک است. آن ها باید المپیکی تمرین و فکر کنند تا بتوانند 
کی  در پاریس به بهترین نتیجه برسند. خوشبختانه ساعی و افلا
خودشان تجربه زیادی در دوران قهرمانی و المپیک دارند و به 
خوبی می توانند به بچه ها برای حضور موفق در المپیک و آماده 
کی روند  سازی روحی و بدنی کمک کنند. امیدوارم ساعی و افلا
رو به رشد تکواندوی ایران را ادامه بدهند و تکواندوی ایران در 
المپیک به حق خود برسد. ساعی با مدال های درخشان خود در 
المپیک بارها دل مردم ایران را شاد کرده و امیدوارم اینبار در قامت 

رئیس فدراسیون بتواند این نتایج را تکرار کند. 

مرتضیکریمی
سرمربیسابقتیمملیتکواندو

با مشخص شدن رقیبان جهانی با مشخص شدن رقیبان جهانی 

گرهای  گرهای اما و ا اما و ا
صعود فوتسال ایران! صعود فوتسال ایران! 


